

MOHAMMED AL ZAFER TRADING GROUP

Committed to the Best

مجموعة محمد الظافر للتجارة
MOHAMMED AL-ZAFER TRADING GROUP

نقلات محمد الظافر | محمد الظافر للتجارة |
AL-ZAFER TRANSPORTATION | M. ALZAFER TRADING EST.

- ❖ *Customs Clearance*
- ❖ *Freight Forwarding*
- ❖ *Transportation*
- ❖ *Ware housing*

مجموعة محمد الظافر للتجارة

• نلتزم بخدماتنا نحو تقديم الأفضل

مجموعة محمد الظافر للتجارة
MOHAMMED AL-ZAFER TRADING GROUP

نقلات محمد الظافر
AL-ZAFER TRANSPORTATION



مجموعة محمد الظافر للتجارة
M. ALZAFER TRADING EST.
Int'l Freight Forwarding - Custom Clearance - Transportation



❖ تخليص جمركي

❖ وكلاء شحن

❖ نقلات

❖ تخزين

COMPANY PROFILE





About Us

Few Words About Us

Mohammed Al Zafer Trading Establishment was established in 1382 Hijri as Georgian 1950 as a Customs Clearance Broker. After getting the successful support from our valuable clients we laid down the second Al Zafer Cargo Pvt. Ltd in 1975 as an international freight forwarder. Today we are operating integrated shipping related services from Custom Clearing Services, International Freight Forwarding, Transportation Services, and Warehousing Services.

Our Mission and Vision

- Our primary objectives are to promote Quality Management and maintain our success through steady investment in our service expansions and innovations. Our goal is to exceed the expectations of our customers through total quality management.
- Our aim is to be the best customer service team in our profession. We strive to develop and maintain a first-class infrastructure to employee satisfaction, which drives customer's loyalty leading to sustained profit growth and creating improved company value.
- Our objective is to provide cost effective and reliable solutions to help our customers to realize their goals.

من نحن

نبذة عنا :

تأسست مؤسسة محمد الظافر للتجارة في عام 1382 هـ الموافق عام 1950 م بهدف تقديم خدمات التخليص الجمركي و النقليات

بعد اثبات النجاح و التميز مع عملائنا الكرام تم الاتجاه الى انشاء وكالة أجنحة الظافر لخدمات الشحن المحدودة عام 1975 م بهدف تقديم خدمات الشحن الدولي

والآن نقوم بتقديم خدماتنا المتكاملة في مجالات الشحن و ما يتعلق بالتخليص الجمركي و النقليات و التخزين و غيرها

لدينا الرؤية و الرسالة

● **ان :** الهدف الرئيسي لدينا هو تعزيز إدارة الجودة و الحفاظ على نجاحنا من خلال الاستثمار المستمر توسيع خدماتنا و ابتكار ما يحقق اهداف عملائنا

● **هدفنا :** هو تجاوز توقعات عملائنا من خلال إدارة الجودة الشاملة

● **هدفنا :** هو أن نكون أفضل مزود لخدمات العملاء في مجالنا و نسعي دائما جاهدين للتطوير الذاتي و الحفاظ و تطوير البنية الأساسية لارضاء الموظفين و هو ما نحافظ به على ولاء عملائنا مما يؤدي الي نمو مستديم في الارباح و خلق قيمة محسنة للشركة عند العملاء

● **رسالتنا :** هو توفير حلول فعالة لعملائنا من حيث التكلفة و تحمل من الثقة ما يكفي لمساعدة عملائنا على تحقيق اهدافهم التي يبغونها .



OUR SERVICES

Mohammed Al Zafer and its range of services have garnered a huge reputation in the Kingdom of Saudi Arabia. We are one of the renowned Customs Broker, offering services as following;

- **Customs Clearance (Sea, Dry & Air Ports)**
- **Freight Forwarding (Cargo)**
- **Transportation (All around the Kingdom)**
- **Ware Housing (Riyadh, Jeddah & Dammam)**

Our solutions cover all modes of transportations either it is for domestic or international shipments. With our wide experience and expertise in the field, we have mastered the art of providing timely as well as satisfactory services. Safety and delivery to the desired destinations anywhere in the Kingdom of Saudi Arabia are some of the highlights of our services. Besides, we offer our services at the most discounted rates.

خدماتنا

- لقد اكتسبت مؤسسة محمد الظافر سمعة و شهرة واسعة بأرجاء المملكة العربية السعودية فنحن أحد أهم و أفضل المخلصين الجمركيين علي مستوي الدولي و نقد الخدمات في المجالات التالية :
 - التخليص الجمركي في كافة الموانئ
 - (الجاف و الموانئ البحرية و المطارات)
 - خدمات الشحن الدولي
 - خدمات النقل (لجميع أنحاء المملكة بواسطة أسطول الظافر)
 - خدمات التخزين بساحاتنا بـ (الرياض و جدة و الدمام)
- جميع خدماتنا تقدم حلول تغطي جميع و سائل النقل سواء المحلية أو الدولية و مع خبرتنا الواسعة في المجال فقد أتقنا فن توفير الوقت و تقديم الخدمات المرضية لعملائنا بواسطة فريق من الخبراء في المجال مع ضمان التوصيل بأمان و للمكان المحدد بجميع أماكن المملكة و نقوم بتقديم جميع هذه الخدمات بأفضل و أقل الاسعار .



Customs Clearance (Sea, Dry & Air ports)

In the field of International trade, brokerage and customs clearance is an integral part of the import process. It is important that an importing company finds a customs broker to fit their needs. The Customs broker is the direct intermediary between the importer and Saudi Customs as well as the many other agencies which get involved in the import process.

Mohammad Al Zafer as import custom clearing broker in Saudi Arabia with updated and complete knowledge of import customs duties, regulations and procedures being an customs clearing agent. We handle customs clearing services of import consignments by sea and air efficiently and easily as being a leading import customs clearing broker in Saudi Arabia.

As we received the shipping documents, our professionals (Moaqabs) try to provide the best possible benefits to clients with reference to customs notifications and exemptions. When the customs formalities are completed, we deliver the consignments to the said destination as our client's needs.

Our experienced team of professionals is there to answer your questions regarding importation, duties and clearance procedures, helping to ensure that your consignments clear customs swiftly and efficiently. We avoid delay in customs clearing process and other detention charges such as heavy demurrage etc.

التخليص الجمركي (الموانئ البحرية , الجوية و الميناء الجاف)

في مجال التجارة الدولية و الوساطة فإن التخليص الجمركي جزء لا يتجزأ من عملية الاستيراد فانه من المهم جدا لأي شركة أو جهة تقوم بعملية استيراد بأن يكون لديها المخلص الجمركي الذي يفي بجميع احتياجاتهم فإن المخلص الجمركي هو الوسيط المباشر بين المستورد و الجمارك السعودية و بين الوكالات الأخرى مع تعددها التي تكون جزءاً لا يتجزأ من عملية الاستيراد .

❖ إن مؤسسة محمد الظافر بما لديها من خبرات و معرفة كاملة و محدثة بكافة القوانين و الشروط الجمركية الخاصة بعمليات الاستيراد

❖ فنحن نقوم بتولي مسؤولية و عمليات التخليص الجمركي عن طريق الموانئ البحرية أو الجوية بالسهولة و اليسر و الاحترافية كوننا واحدة من الشركات الرائدة في مجال التخليص الجمركي بالمملكة العربية السعودية .

❖ ومن الخطوات العملية التي نقوم بها بمجرد استلامنا للمستندات و القيام بعملية الترجمة و التبنيذ الجمركي عن طريق مجموعة من أفضل ذوي الخبرة بالمجال و بنفس التوقيت يقوم معقبننا بالميناء ذوي الخبرة الواسعة و المعرفة بكافة الاجراءات المتبعة و المطلوبة للتخليص على أكمل وجه من جميع النواحي سواء الاعفاءات او الفسوحات أو المطلوب تحقيقه بأسرع وقت و القيام بعمليات تسليم البضائع و الحاويات لعملائنا في أي مكان يتم الاتفاق عليه حسب حاجة عملائنا.

❖ ومع وجود فريقنا من خدمات العملاء الذين يقومون بالاستجابة الفورية لأي من استفسارات عملائنا و متابعة الشحنات و عملية الاستيراد و متابعة سير عملية التخليص و ذلك لتجنب التأخير في عملية التخليص و عدم التسبب بأي تكاليف اضافية علي عملائنا من ناحية الأرضيات أو غرامات الوكلاء



Freight Forwarding

Mohammad Al Zafer has a well-established global freight and trade network, offering a single-source solution to manage and transport freight(Cargo). With a professional team of experts supervising operations, We offers the best fit solutions with its unparalleled access to a vast agent network of air, ocean or road transport facilities. All of which provides its customers with faster and wider access to vital markets globally. What's more is that, with the large volumes it handles, Mohammad Al Zafer is also able to offer to customers extremely competitive freight rates across multiple locations.

Our experienced associates are trained to guide you through the complexities of international shipping. We offer FCL/LCL load service ease and global reach as per requirements of customer.

We have excellent relationship with all major carriers like U.A.S.C., APL, MSC, NYK others and so on, thereby enabling us to obtain competitive rates and also space when the situation is really tight.

وكالة الشحن

لقد قامت مؤسسة محمد الظافر بانشاء و بنجاح شبكة واسعة من الامكانيات التجارية و اللوجستية التي تمكنها من التحكم و شحن أي بضائع يرغب عملائنا في استيرادها أو شحنها عن طريق كافة الموانئ العالمية و المحلية من خلال شبكة اتصالات و اتفاقات دولية كثيفة أعطت لنا مميزات عدة عن طريق فريق من المختصين ذوي الخبرة في مجالي الشحن الدولي للشحنات الكبيرة أو المتوسطة أو الصغيرة عن طريق البحر أو الجو

و هذا يعطي لعملائنا الميزة و السرعة للقيام بعمليات الشحن و الاستيراد و التصدير من و الى جميع أنحاء العالم

ومع اتساع عملنا و كبر حجم عملياتنا فاننا نعرض على عملائنا أفضل الاسعار الموجودة في السوق في مجال الشحن الدولي من و الى العديد من المناطق المختلفة في أنحاء العالم .

ان فريق العمل لدينا من المختصين و المحترفين و هم مدربون على توجيه عملائنا على الانسب لهم من الخطوط الملاحية العالمية

نحن نقوم بخدمات الشحن للحاويات الكاملة و الشحنات الصغيرة (الطرود) حسب الاحتياجات الخاصة بعملائنا بمنتهى الاحترافية .

تتمتع مؤسستنا بعلاقات ممتازة مع أشهر خطوط الشحن العالمية مثل :

• شركة الملاحة العربية (UASC)

• شركة APL

• شركة MSC

و غيرها الكثير و الكثير من الشركات الملاحية التي تربطنا بها علاقات مباشرة و عقود مستديمة .



Transportation

- **The Challenge of Mohammed Al Zafer is minimize costs, improve transport efficiencies and apply improving technologies to ensure completion of job requirements in the time allotted. With this formidable network we offer highly satisfactory Cargo Transportation Services in the Kingdom of Saudi Arabia. We transport shipments in the remotest part of the country as well.**
- **With utilization of all assets of more than 200 trucks with more than 500 flat beds in workable conditions exists at Riyadh, Jeddah & Dammam, makes us able to provide our clients best service with very competitive prices.**
- **Any size, any weight, anywhere, anyhow, any time, every time. That's our specialty in Transportation.**

النقلیات

- ان التحديات التي تواجهنا هي كيفية خفض التكلفة و تحسين خدمات النقل و التخليص لصالح عملائنا قدر الامكان و تطبيق تلك التحسينات و أحدث التقنيات لضمان كمال الخدمات المقدمة منا قدر الامكان وفي الوقت المحدد .
- فنحن نقدم أفضل خدمات النقل بالمملكة العربية السعودية لعملائنا من خلال شبكة موسعه جدا من أسطول سياراتنا المتخصصة في النقلات و نقل كافة البضائع بجميع انحاء المملكة
- و باستخدام كل امكاناتنا التي تتكون من اسطول ضخم من السيارات يزيد في العدد عن 200 شاحنة و أكثر من 500 ساحة متركزة في انحاء فروعنا (الرياض و جدة و الدمام) و التي تمتلكها مؤسستها ملكية مباشرة ذلك ما يساعدنا على تقديم أفضل الخدمات في مجال النقل لكافة عملائنا باتساع المملكة .
- أي حجم , أي وزن ، أي وقت و كل وقت
- هذا تخصصنا و خدماتنا في مجال النقل .



Ware Housing

- **Mohammad Al Zafer has very spacious warehouses near all the important ports of the Saudi Arabia. As part of our basket of services enabling us to present unbeatable solutions of Warehousing Services in the Country. Our warehouse is manned by trained staffs who take proper care of merchandise all the time. We makes the safe storage and careful transport of your goods.**
- **We have;**
- **Trained Ware house Personnel for Excellent Cargo Handling & Management**
- **Specialize Equipment & Trucks for Safe Loading, Offloading & Delivery**
- **Security Monitored Facilities by Specialized Guards**
- **Computer – Maintained Record Keeping**

خدمات التخزين

- تمتلك مؤسسة محمد الظافر ساحات تخزين تتمتع بالتميز نظرا لقربها الشديد من الأماكن العملية لدي عملائنا و أيضا تتمتع بميزة القرب الشديد من الموانئ المختلفة بالرياض و جدة و الدمام
- كجزء من خدماتنا المتنوعة فنحن نقوم بتقديم خدمات رائعة في مجال التخزين بمميزات خاصة جدا
- فان عملية التخزين تتم من خلال مجموعة من خبرائنا في مجال التخزين و عمليات التخزين بالرعاية و الكفاءة المطلوبة للحفاظ على محتويات المنقولات او المخزن لدينا و الخاص بعملائنا
- فلدينا ما يساعد أيضا على التخزين المحترف من معدات حديثة جدا تقوم بعمليات التحميل و التنزيل بخبرة موظفينا على التعامل مع تلك المعدات للعناية بالبضائع المخزنة لدينا
- مع وجود حراسة على مدار الساعة من خلال حراس متخصصون مع التسجيل الالي و الالكتروني لكل ما يوجد بساحة التخزين لضمان حقوق عملائنا.



Our Team

- Mohammed Al Zafer has highly qualified & professionals with rich knowledge and experience of Saudi Custom's rules and regulations.
- Well experienced in serving & dealing with port Authorities.
- Sufficient experienced staff at almost all Saudi import ports.
- Specialized in Identifying the right individual with the right opportunities.
- Rich experience in placing different levels of Management from associates & Team Leaders.

فريق العمل

- تتمتع مؤسسة محمد الظافر بوجود فريق على أعلى مستوى من الكفاءة العملية و الاحترافية في جميع المجالات المختصة بها متمتعون بمعرفة و خبرة كافية بالجمارك السعودية و القوانين الجمركية
- نحن خبراء في تقديم أفضل الخدمات و التعامل مع السلطات الجمركية
- فريق من الخبراء في كافة الموانئ السعودية تقريبا
- فريق من الخبراء ذوي الامكانيات الادارية لتسيير اي عمل اي كان صعوبته .

OUR CLIENTS



العيص Alessas



شركة الباطين للطاقة والاتصالات
AL-BARTAIN POWER & TELECOMMUNICATION CO.



IRAN COMPANY LIMITED



من عملائنا



العيص Alessas



شركة الباطين للطاقة والاتصالات
AL-BARTAIN POWER & TELECOMMUNICATION CO.





Contact Us

Al Riyadh (Head Office)

P.O Box. 6048, Postal Code 11442, Omar Bin Al Khatab Road, Near Ministry of Industry & Trades – Riyadh Kingdom of Saudi Arabia.

Tel: +966 1 4788849 – 59 (10 Lines)

Fax: +966 1 4722070

Email: info@alzafer.com.sa

JEDDAH (Branch Office)

P.O Box. 11837, Postal Code 21464, Mena Road, Near Halwani Brothers – Jeddah – Kingdom of Saudi Arabia.

Tel: +966 2 6480530 – 40 (10 Lines)

Fax: +966 2 6485293

Email: info@alzafer.com.sa

Dammam (Branch Office)

P.O Box. 31081, Postal Code 31081, Port Area Dammam – Kingdom of Saudi Arabia.

Tel: +966 3 8267326- 31 (05 Lines)

Fax: +966 3 8275381

Email: info@alzafer.com.sa

اتصل بنا

الرياض (المكتب الرئيسي)

ص . ب : 6048 رمز بريدي 11442 , طريق عمر بن الخطاب مقابل
وزارة التجارة و الصناعة ، الملز ، الرياض ، المملكة العربية السعودية

ت : +966 1 4788849 (عشرة خطوط)

ف : +966 1 4722070

بريد الكتروني : info@alzafergroup.com

فرع جدة :

ص . ب : 11837 رمز بريدي 21464 طريق المينا بجوار حلواني اخوان -
جدة ، المملكة العربية السعودية

ت : +966 2 6480530 (عشرة خطوط) .

فاكس : +966 2 6485293

بريد الكتروني : info@alzafergroup.com

فرع الدمام :

ص . ب : 31081 رمز بريدي : 31081 , منطقة الميناء ، الدمام ، المملكة
العربية السعودية .

ت : +966 3 8267326 (خمسة خطوط)

ف : +966 3 8275381

بريد الكتروني : info@alzafergroup.com



*WE have all abilities
to serve you better.*

Thank you ...

For Choosing us